
Geacht college, Diemen, 19 oktober 2021

N.a.v. de raadsbrief Corona heeft GroenLinks de volgende vraag:

We ontvangen signalen dat studenten nog steeds te kampen hebben met 
(psychische) problemen n.a.v. Corona en dit blijkt ook uit verschillende onderzoeken. 
Wij hebben hier als GroenLinks al eerder naar verwezen, maar maken ons toch nog 
steeds zorgen en we vragen ons daarom af of er acties denkbaar zijn vanuit de 
gemeente om de jongeren/studenten te benaderen om hen te wijzen of mogelijke 
hulp en hen daarnaast een hart onder de riem te steken. We weten dat scholen 
studenten ook bij kunnen staan en kunnen adviseren, maar we vinden dit ook een 
taak van de gemeente. Daarom dus concreet de vraag of het College ervoor 
openstaat om alle jongeren/studenten in onze gemeente een brief te sturen met 
nadere informatie over de mogelijkheden voor hulp. En heeft het College nog andere 
interessante ideeën in dit kader?

Met dank voor het doorsturen.

Vriendelijke groet,

Yeliz Yildiz-Kaya
GroenLinks 


